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Cemil İpekçi’nin defilesi, Mardin’i 
ikiye böldü

MARDİN’de ünlü tasarımcı Cemil İpekçi’nin 25 Eylül cumartesi günü tarihi 
Kasımiye Medresesi’nde yapacağı ve bir çok ünlü mankenin yer alacağı 
defile kentte farklı tepkilere neden oldu. Mardin Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Mehmet Ali Tutaşı, içki ikramı olmayacağı için defilenin 
yapılmasında sakınca olmadığını belirtirken, Mardin Müftüsü Mehmet 
Kızılkaya ise yorum yapmaktan kaçındı. Süryani Metropoliti Saliba 
Özmen ise “Bizim manastırımızda yapılmak istenseydi izin vermezdik” 
dedi. 
 
25 Eylül Cumartesi gecesi Mardin Kasımiye Medresesi’nde yapılacak ve 
geliri üniversitede okuyan Mardinli kız öğrencilere eğitim bursu olarak 
verilecek olan defile, kentte eleştiri konusu oldu. Son yıllarda dizi film, 
konser ve biannellere ev sahipliği yapan Kasımiye Medresi’nin Cumartesi 
günü ünlü tasarımcı Cemil İpekçi’nin defilesine ev sahipliği yapacak 
olması, farklı görüşleri de ortaya çıkardı. 
 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Mehmet Ali Tutaşı, Kasımiye 
Medresesi’nin tarihi bir mekan olduğunu hatırlatarak, “İçki içilmeyen bir 
yerdir. Defilede de içki ikramı yoktur. Tarihi başka bir mekan olsaydı, 
orada yapmış olsaydık daha güzel olurdu. Burada defile yapılmasında bir 
sakınca görmüyorum. Mardin’in tarihi kültürel yapısını ortaya çıkardığı için 
defile burada yapılıyor. Tarihi olmayan bir mekanda yapılmasının bir 
anlamı olmaz” dedi. 
 
İl Müftüsü Mehmet Kızılkaya, camilerde defile yapılmasına izin 
vermeyeceklerini belirterek, “Biz camilerde bu tür organizasyon 
yapılmasına izin vermeyiz. Biz camilerde yaptırmayız. Orası Kültür ve 
Turizm Bakanlığı’na bağlı bir tarihi mekandır. Bu nedenle bize ait olmayan 
bir yer ile ilgil bilgi vermek istemiyorum” dedi. 
 
Süryani Mardin-Diyarbakır Metropoliti Saliba Özmen ise Kasımiye 
Medresesi’nde defilenin yapılmaması gerektiğini savundu. Özmen, 
“Olmaması gerekiyordu. Eğer sahipleri müsaade ediyorsa benim için bir 
mahsuru yoktur. Ama bir insan dini mekanlara ne kadar saygı gösterirse o 
kadar iyidir. İnsan Allah’ı ne kadar sever ve saygı gösterirse, Allah da o 
kadar o insanı sever. Devlet yeryüzünde Allah’ı temsil ediyor. Din ruhen, 
devlet bedenen yeryüzünde Allah'ı temsil ediyor. Bu nedenle sahipleri izin 
veriyorsa bir sorun yok demektir. Bizim manastırlarımızda olsaydı izin 
vermezdik” diye konuştu.
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